

## GFRK styrelsemöte 2023-01-10 (reviderad)



**Närvarande:** Lilian Hultin (Vice ordförande), Mariana Olsson (Kassör), Johanna Rickardsson, Pontus Larsson, Fredrik Goetzinger, Linda Edel, Tilde Isaksson (US), Emilia Dahlbom (VC)

**Sekreterare:** Johanna Rickardsson

**Justerare:** Mariana Olsson

### 1. Mötet öppnas

Mötet öppnas av vice ordförande.

### 2. Val av justerare

Till justerare väljs Mariana.

### 3. Agenda och föregående möte

Godkännande av agenda.

Anteckningarna från styrelsemötet den 2022-12-13 godkändes och lades till handlingarna.

### 4. Ungdomssektionen

#### **Information från Tilde**

Årsmöte är planerat till 11 februari.

Tilde går ur US på Fältis och går med i distriktets US (DUS) där hon kan bli fadder åt Gävle Fälttrittklubb.

Uppsatta mål för US: Att fler ungdomar ska veta vad Ungdomssektionen är och gör.

US planerar därför för en Ungdomsdag med fokus på Ungdomssektionen. Med det vill US sprida information och öka engagemanget.

US har Ida i personalen som ny kontaktperson i år.

US vill ordna med en Inspirationsdag och ett tips är att bjuda in Alexandra Idehäll, Ridsportförbundet, för att prata om ungdomar och mobbing mm. Det kommer även bjudas på fika och aktiviteter.

Det finns ett hålrum mellan läktaren och väggen i ridhuset men det finns ingen plan på åtgärd i dagsläget.

### 5. Ridskoleverksamhet och utbildning (övrig avsutten utbildning)

#### **Information från ridskolechef**

##### *Ridskolan*

Ridskolechef meddelar att de tittar efter en ny storhäst till ridskolan.

När ridskolechef har gått igenom alla anmälningslistorna så är det i princip fullbelagt.

##### *Medlemmar*

Runt 350 st. Största gruppen är 7-12 åringar.

## 6. Anläggning

### **Belysning paddocken**

Pausad fram till att vi har bättre styrning på offerterna och tagit reda på vad det är vi vill ha. Det finns 2 offerter, båda med olika lösnings- och prisförslag.

Som det är nu har vi problem med elförsörjningen och att elen bryts vid för hög belastning. Vi behöver ta reda på hur hög belastningen är och vad som ger problem.

### **Vattendragning och el**

Fältis har fått en faktura för hela arbetet. Förutom att det blev dyrare i slutänden så fungerar det inte. Den ursprungliga planen har förändrats längst vägen så att vi nu har 2 utkastare som är utan isolerad låda. Vi ska kontakta företaget angående hur vi kan lösa det till våren med att fixa lådor till utkastarna och fixa värmekabel i elledningarna.

### **Spåret**

Det pågår bygge i spåren som kommer att hålla på fram till oktober i år. Styrelsen har pratat med Sweco som har sagt att de kan ta dit en grävare för att göra en överfart hitom ledningen i skogen. Sweco har kontaktat Gysinge Skog som godkänt det. Styrelsen håller kontakten med Sweco.

### **Taket i stallet**

Renoveringen av taket i stallet är planerat att påbörjas v24 (ca 4 veckors jobb). Hållpunkter: bete v24 och ridläger v25-26. Bidragsansökan till kommunen lämnades in idag den 10/1.

## 7. Ekonomi

### **Information från kassör**

Kassör meddelar att vi kommer använda *Gävle revisorerna* som ska göra årsredovisningen.

*Fakturera övriga anslutna till vattenföreningen*

Ordförande ska ha möte med Vattenföreningen och kommunen, under tiden är fakturan vilande.

## 8. Inackordering

### **Ut- och inflyttningar**

Det är några hyresgäster som är på väg att flytta från Fältis och ridskolechef meddelar att det är några nya också som ska flytta in, så alla boxarna kan redan vara tillsatta. Ridskolechef har även meddelat nya hyresgäster om planerna att renovera taket och att det ska vara möjlighet att flytta ut en period fr.o.m. v24 när jobbet är tänkt att påbörjas.

### **Hästgarmöte**

Stallströ – spånbrist, hyresgäster får köpa extra själva.

Hösilage – diskussion om priser som ska vara löst.

Visade upp förvaltningsplanen som blev uppskattad.

## 9. Styrelsen

### **Förbereda årsmöte**

*Kalla till årsmöte (fastställ datum som är innan sista februari), 30 dagar inbjudan och 10 dagar kallelse. 1v innan årsmöte, lägg ut handlingar i klubbis inklusive valberedningens förslag, inkomna motioner och styrelsens svar.*

Vi beslutar på mötet att vi ska hålla årsmötet på en söndag den 26 februari kl 11.

Handlingarna bör komma tillbaka från revisorn senast 3 veckor innan (i början på februari).

Information till valberedningen att styrelsemedlemmar vars period löper ut gäller för 3 ledamöter och 1 suppleant.

## 10. Tävling

### VT23

22 april, hopptävling med ponny.

18 maj, dressyrtävling med häst.

## 11. Personal

Lovisa – nyanställd ridlärare på 70% (ledig onsdag och fredag). Finns även som stöd/kontaktperson till Ockelbo Ryttarförening (vid behov).

Sandra – stallpersonal som jobbar 8 timmar dvs. 2 förmiddagar (vid behov).

## 12. Övrigt

Ny hemsida **[gavlefaltrittklubb.com](http://gavlefaltrittklubb.com)**. Det som kvarstår är att kunna använda sökord på Google.

Ny e-post via mailhosting. Följande e-postadresser finns: info, ridskolechef, faktura, styrelsen ex. **[info@gavlefrk.se](mailto:info@gavlefrk.se)**. Vi har gamla adressen **[info.gfrk@telia.com](mailto:info.gfrk@telia.com)** kvar i en övergångsperiod.

## 13. Nästa möte

Nästa möte tisdag 14/2 kl 18.30.

Nästa AU-möte tisdag 7/2 kl 18.30.

## 14. Mötet avslutas

Vice ordförande avslutar mötet.